
1) Aceptar con efectos a partir do 31.12.2012 a renuncia de CLAUDIA SANGUINETTI 
RASCHIK ao quiosco do Paseo da Xunqueira que lle fora adxudicado en concesión polo pleno 
do Concello o 01.07. 2011. 
2) Establecer que o canon a abonar pola interesada con respecto á concesión do ano 2012 pasa a 
ser de 1.075,20 € . 

3) Aplicar a garantía constituída pola interesada o 06.06.2011, por importe de 355,65€, ao pago 
do citado canon, polo cal o importe pendente de abonar por parte da mesma é de 719,55 €." 
Sometido o asunto a votación, a Comisión, en votación ordinaria e por unanimidade dos 
concelleiros asistentes, ditaminou favorablemente a proposta transcrita. 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos/ as concelleiros/ as asistentes, sendo nove votos a favor (9 do PP) aprobou, nos seus propios 
termos, a proposta da alcaldía nos antecedentes transcrita. 

E, non habendo máis asuntos que tratar, a Presidencia remata a presente sesión, sendo as oito 
horas e cincuenta e cinco minutos da data fixada o encabezamento, en proba de todo o que, se 
redacta a presente acta, da que, como Secretar' do p esente acto, do 

N° 7 /2013 

SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA OLO PLENO DO CONCELLO O DÍA 4 DE ABRIL DE 
2013 

ORDE DO DÍA 
1. APROBACIÓN, SE PROCEDE, DAS ACTAS DAS SEIS ÚLTIMAS SESIÓNS 
2. DAR CONTA DE EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO 
3. TOMA DE POSESIÓN DO NOVO CONCELLEIRO DA CORPORACIÓN. 
4. NOMEAMENTO DE D. IULIO CARLOS ALONSO MONTEAGUDO COMO PRESIDENTE DO CONSELLO DE ADMINISTRACIÓN DE RADIO REDONDELA 
5. APROBACIÓN DEFINITIVA DA ORDENANZA MUNICIPAL DE EXCLUSIÓN SOCIAL 
6. APROBACIÓN DEFINITIVA DA ORDENANZA REGULADORA DAS INSTALACIÓNS E 
UTILIzACIÓN NA VÍA PÚBLICA DE MESAS, CADEIRAS, PARASOLES E INSTALACIÓNS 
COMPLEMENTARIAS QUE CONSTITÚAN ACTIVIDADE DE HOSTALARÍA CON 
FINALIDADE LUCRATIVA 
7. CESIÓN A UNIÓN FENOSA DE INSTALACIÓNS NO CDA DE CHAPELA 
8. APROBACIÓN INICIAL DA ORDENANZA REGULADORA DA ACTIVIDADE DE 
FURANCHOS 
9. APROBACIÓN INICIAL DA MODIFICACIÓN DA ORDENANZA FISCAL DA TAXA POR 
LICENZA DE APERTURAS 
10. CAMBIO DA FINALIDADE DO ANEXO DE INVESTIMENTOS 
11. TRANSMISIÓN DE POSTOS DA FEIRA E ADXUDICACIÓN DE POSTOS DO MERCADO 
MUNICIPAL 
12. ACTIVIDADES DE CONTROL DO PLENO: 
12.1. DAR CONTA DAS RESOLUCIÓNS DA ALCALDÍA 
12.2. MOCIÓNS



‘v? 

‘-¿¡¿‘.¡Vr..=,;..M_‘¿¿4 

w' 

m¡ 

.— 

V.

~

E 
‘. 

‘I:

~ 
~ 
~~~ ~~ 

~~~
~ 

ÜE/ï’
í 

(shflmflmw, FoIioNf'. ....................... .. 

O ¡ 

¡á 5 
Serie A N.° 1179726 

Í 
r ‘ ’ MELLORA * SEGURIDADE VIARIA DA ESTRADA N 555 

E TRASPASO A TITULARIDADE AUTONÓMICA. 
12.2.2. MOCIÓN DE AER S/SERVIZOS PRIVATIZADOS 
12.2.3. MOCIÓN DO PSOE s/ ESTACIÓN DE CHAPELA 
12.2.4. MOCIÓN DO BNG PARA A RETIRADA DO ANTREPROXECTO DE LEI DA REFORMA LOCAL DO GOBERNO DO PP NO ESTADO 
12.2.5. MOCIÓN DE AER S/ RANDE 
12.3. SOLICITUDES DE COMPARECENCIAS 
12.4. ROGOS E PREGUNTAS 
Na Casa do Concello de Redondela, sendo as vinte horas e quince minutos do día catro de abril 
de dous mil trece, baixo a Presidencia do alcalde Javier Bas Corugeira e a asistencia dos/ as 
concelleiros/as: Miguel Angel Álvarez Ballesteros, Julio Carlos Alonso Monteagudo, Maria 
Teresa París Blanco, Ana Maria Alonso Alonso, Jesús Crespo López, Maria José Barciela Barros, 
Herminda Quelle Fernández, Arturo González Barbeito, Cándido Vilaboa Figueroa, Eduardo 
José Reguera Ocampo, Luís Alberto Orge Míguez, Digna Rosa Rivas Gómez, Antonio Cabaleiro 
Millares, Leticia Gómez Guísande, Leonardo Cabaleiro Couñago, Antonio Vázquez Saco, José 
García Míguez, Cecilia Pérez Orge, Xoan Carlos González Campo e Jorge Varela Couñago, 
tamén asistiu a. interventor do Concello Ángel Santamariña Rivera, actuando como secretaría a 
secretaria xeral da corporación Ana Begoña Merino Gil, constitúese o Pleno do Concello, en 
sesión ordinaria, conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do Día. 
INCIDENCIAS.- 
Con carácter previo ao tratamento dos asuntos incluídos na Orde do Día, a Corporación garda 
un minuto de silencio en lembranza das vítimas da violencia de xénero. 
A concelleira de servizos sociais fai especial mención da vítima de violencia de xénero ELENA 
DIMITRIU, que resultou asasinada en Lugo o pasado venres. 
1. APROBACIÓN, SE PROCEDE, DAS ACTAS DAS SEIS ÚLTIMAS SESIÓNS 
Dada conta dos borradores das actas correspondentes ás sesións celebradas os días 30 e 31 de 
xaneiro, 4 e 28 de febreiro, e 12 de marzo de 2013 detectáronse os seguintes erros: 
Acta 1 do 30 de xaneiro 2013: 
Na votación do asunto onde di "sendo dezanove votos a favor ( 10 do PP, 7 do PS de G-PSOEJ do BNG e 1 de AER)" debe dicir "sendo vinte votos a favor (9 do PP, 8 do PS de G-PSOE, 2 do BNG e 1 de AER)". 
Acta 2 do 31 de xaneiro 2013: 
Na votación do punto 9 da orde do día, onde figura ”vínte votos a favor" debe dicir "dezanove 
votos a favor". 

Nos apartados sexto e sétimo do punto 12 da orden do día onde figura "aprobación inicial", 
debe figurar "aprobación definitiva". 
O concelleiro Varela Couñago di que na súa intervención do día 30 de xaneiro leu unha carta 
dos afectados polas preferentes e non se recolleu no acta. A secretaria sinala que no acta 
recóllese a opinión sucinta dos intervintes e non o texto completo de cartas de terceiros polo que 
non considerou procedente incluíla. 
Sometidas a aprobación as actas números 1,2,3,4 e 5 do 2013, o Concello Pleno, en votación 
ordinaria e por maioría dos/ as concelleiros/as, sendo dezanove votos a favor (9 do PP, 8 do 
PSdeG-PSOE e 2 do B.N.G ), e un voto en contra (1 de A.E.R.). 
En canto á acta número 6 a modificación foi aprobada por en votación ordinaria e por maioría



dos/ as concelleiros/ as, sendo nove votos a favor (9 do PP) dez abstencións (8 do PsdeG-PSOE e 
2 do B.N.G ), e un voto en contra (1 de A.E.R.). 
2. DAR CONTA DE EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO 
lnfórmase dos seguintes expedientes administrativos de modificación de crédito: 
MC 5-13 tc 02-13 de modificación de créditos mediante transferencias por importe de 55.826,02 
euros. 

MC 6-13 ac 01-13 de modificación de crédito mediante ampliación de créditos por importe de 
2.687,79 euros. 

MC 07/2013 gc 01-13 de modificación de crédito mediante xeración de créditos por importe de 
74.928,32 euros. 

MC 08-2013 tc 03-13 de modificación de créditos mediante transferencias por importe de 
72.113,58 euros. 

MC 09-2013 tc 04-13 de modificación de créditos mediante transferencias por importe de 
3.666,95 euros. 

Non se formulan observacións e o Pleno do Concello queda informado dos expedientes 
administrativos de modificación de crédito anteriormente relacionados 
Aparte de dar conta dos expedientes de modificación de crédito, dáse conta do nomeamento de 
Miguel Angel Alvarez Ballesteros como novo voceiro do PP e María Teresa París Blanco como 
vicevoceira. 

O Concello Pleno queda enterado. 
3. TOMA DE POSESIÓN DO NOVO CONCELLEIRO DA CORPORACIÓN. 
Con base á credencial expedida pola Junta Electoral Central a favor de JULIO ALONSO 
MONTEAGUDO o 15.03.2013 aos efectos da súa toma de posesión como concelleiro da 
corporación de Redondela en substitución de JOSE ALBERTO PAZOS COUÑAGO, procédese 
polo mesmo a tomar posesión do cargo, utilizando a fórmula prevista no Real Decreto 707/ 1979 
de 5 de abril , incorporándose á sesión. 
4. NOMEAMENTO DE D. IULIO CARLOS ALONSO MONTEAGUDO COMO PRESIDENTE 
DO CONSELLO DE ADMINISTRACIÓN DE RADIO REDONDELA 
ANTECEDENTES 
Visto o ditame da xuntanza extraordinaria da Comisión Informativa de Interior celebrada o día 
2 de abril de 2013 que a continuación se transcribe: 
”Examinada a proposta da Alcaldía que transcríta di: 
Visto o artigo 10 dos Estatutos de Radio Redondela, Sociedade de Responsabilidade Limitada 
que dí: 
A Corporación, en funcións da Xunta Xeral da sociedade, terá as facultades de deliberar e 
acordar sobre os seguintes asuntos: 

b) O nomeamento e separación dos/ as administradores/ as, dos/ as liquidadores/ as e, no seu 
caso, dos/ as autidotes/ as de contas, así como o exercicio da acción social e responsabilidade 
contra calquera deles. 

Tendo en conta que o artigo 13 do devandito Regulamento esixe que o Presidente/ a do Consello 
de Administración sexa o/ a Alcalde/ sa ou un/ unha Concelleiro/ a no/ a que delegue, esta 
Alcaldía 

PROPÓN 
Punto único.- Delegar a presidencia do Consello de Administración de Radio Redondela S.L. en 
Julio Carlos Alonso Monteagudo a partir do seu nomeamento como membro da corporación do
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A Comisión, en votación ordinaria e por maioría dos señores asistentes, coa abstención do Sr. 
González Campo, acorda informar favorablemente a proposta transcrita." 
VOTACIÓN E ACORDO 
A Corporación, por asentimento acordou aprobar a proposta transcrita. 
5. APROBACIÓN DEFINITIVA DA ORDENANZA MUNICIPAL DE EXCLUSIÓN SOCIAL 
O Alcalde retira este punto da orde do día. 
6. APROBACIÓN DEFINITIVA DA ORDENANZA REGULADORA DAs INSTALACIÓNS E 
UTILIZACIÓN NA VÍA PÚBLICA DE MESAS, CADEIRAS, PARASOLES E INSTALACIÓNS COMPLEMENTARIAS QUE CONSTITÚAN ACTIVIDADE DE HOSTALARÍA CON 
FINALIDADE LUCRATIVA 
ANTECEDENTES 
Visto o ditame proposta da comisión informativa de interior en xuntanza extraordinaria 
celebrada o día 2 de abril de 2013:que, transcrita, di: 
”Examinada a proposta do Presidente da Comisión que transcrita di: 
Aprobada inicialmente polo Concello Pleno, en xuntanza celebrada o día 31 de xaneiro de 2013, 
ordenanza municipal reguladora das instalacións e utilización na vía pública de mesas, cadeiras 
parasoles e instalacións complementarias, que constitúan actividade de hostalaría con finalidade 
lucrativa. 

Sometido ó trámite de información pública por prazo de trinta días no Boletín Oficial da 
Provincia o día 21 de febreiro de 2013, ao obxecto da presentación de alegacións ou suxerencias, 
presentáronse as seguintes: 

E 1. Presentada por DON ENRIQUE MARTÍNEZ SÁNCHEZ DE MOLINA (Rexistro de entrada 
núm. 2525, de data 6.03.2013). 

í 
2. Presentada por DON VICTOR MANUEL FUENTES VIAÑ O, en representación da Federación 
de Asociacións de Veciños, Usuarios e Consumidores San Simón de Redondela (Rexistro de 
entrada núm. 2809, de data 13.03.2013). 
3. Presentada por DON CARLOS MANUEL GROBAS ANTÚNEZ,en representación da 
entidade mercantil "RESTAURANTE CARLOS GROBAS COCINA DE PRODUCTO SL 
(Rexistro de entrada núm. 3487, de data 27.03213). 
4. Presentada por DON JOSÉ ANTONIO GÓMEZ PÉREZ, en representación da ASOCIACION 
DE EMPRESARIOS DE REDONDELA. 
Emitido informe ola Secretaria Munici al con data 1 do mes ue andamos, baixo o número P P q

_ 39/2013, esta Presidencia ven en propoñer a desestimación de todas as alegacións ou 
suxerencias presentadas." 

Deliberación.-(...) 

A Comisión Informativa de Interior, en votación ordinaria e por maioría dos señores asistentes, 
acorda informar favorablemente a proposta transcrita" 
O concelleiro González Barbeiro sinala que resulta preciso puntualizar o seguinte en relación ao 
texto da Ordenanza aprobado inicialmente posto que se trata de erros na redacción: 
1. No parágrafo 1 do artigo 6 deberá suprimirse o inciso final: "punto 2.b". 
2. No parágrafo 2.a do artigo 12,onde di "largura mínima", debe dicir "anchura mínima" 
INTERVENCIÓNS 
O concelleiro Varela Couñago pregunta como se van votar as alegacións, aclarándolle o Alcalde



que se votará cada alegación e cada punto dentro da mesma por separado. Refírese a unha 
pregunta realizada polo concelleiro Alberto Pazos na anterior lexislatura sobre a celebración das 
comisións informativas queixándose de que non se convocaban coa antelación necesaria con 
respecto ao pleno e agora están a face-lo mesmo. En canto á primeira alegación non están de 
acordo co punto a) tampouco no punto b) e no punto c) estiman que deben pechar unha hora 
despois dos furanchos. En canto á segunda alegación comparten o espírito e coa terceira e a 
cuarta non están de acordo. Propoñen que nos casos do punto 2 do artigo 12, excepcionais, se 
dea conta aos grupos políticos.

z O concelleiro González Campo di que se opuxeron a ordenanza porque dende o principio 
plantexouse de xeito inadecuado e consideran que o equipo de goberno non tivo vontade de 
resolver a situación. Rexeita tamén o feito de convocar as comisións porque se fai con menos de 
24 horas e non teñen tempo de estudar os temas. En canto á 1“ alegación están de acordo co 
apartado a) do informe de secretaría e non co apartado b). Di que o horario das terrazas debe 
manterse ata a 1,30 da mañá. En canto ás infraccións si consideran que é grave o anclaxe dos 
toldos en chan público. Tamén lles parece que abonda o prazo de un mes para a adaptación á 
ordenanza. En canto á 2“ alegación a comparten case ao 100% xa que hai que acadar un 
equilibrio entre a actividade dos hostaleiros e o dereito dos cidadáns a gozar dos espazos 
públicos. Non están de acordo coa terceira e a cuarta alegación. 
O concelleiro Cabaleiro Couñago refírese ao informe de secretaría en canto á posibilidade de 
flexibilizar algúns aspectos, no sentido que ao mellor hai que valorar nalgún caso circunstancial 
a posibilidade de anclaxe ao chan posto que aínda que con carácter xeral están en contra hai que 
equilibrar os dereitos dos afectados e ter tamén en conta a mala situación pola que atravesan 
estes negocios en Redondela. 
O concelleiro González Barbeito di que en canto a proposta de que haxa unha hora máis nas 
terrazas que nos furanchos di que se tratou de consensuar o contido da ordenanza e estima que 
o horario proposto está no punto crítico dos intereses de todos. Acepta que se notifique aos 
grupos no caso do artigo 12 pero sen modificar o regulamento. Di que o contido das alegacións 
non aporta elementos novos para debater. Sinala que queda claro que a ordenanza non pode 
invadir máis da súa liña de fachada. 
O concelleiro Cabaleiro Couñago di que neste caso non se trouxo o traballo feito, que se tiña que 
facer na comisión. Pide que se traian os deberes feitos ao pleno 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometidas as alegacións presentadas á votación o resultado da mesma é o seguinte: 
l* alegación, presentada por ENRIQUE MARTÍNEZ SANCHEZ DE MOLINA: 
Apartado 1° : Rexeitase por unanimidade dos asistentes en base ao punto 1° do informe de 
secretaría no que se sinala que: "O alegante considera de aplicación a Lei 9/2002 do 30 de 
decembro de Ordenación Urbanística e Protección do Medio Rural de Galicia (LOUGA) en base 
á cal as autorizacións para a ocupación da vía pública obxecto da Ordenanza serían en realidade 
licenzas para obras provisionais das previstas no artigo 102 de dita lei. Esquece a este respecto 
que, se ben configúrase efectivamente como un uso de carácter provisional a normativa que 
resulta de aplicación non é a urbanística, senón a patrimonial, recollida basicamente na LBRL, 
no TRRL e no RB que no seu artigo 77 establece que o uso común especial normal dos bens de 
dominio público (cal é o caso) suxeitarase á licenza, axustada á natureza do dominio aos actos 
da súa afectación e apertura ao uso público e aos preceptos de carácter xeral. Tendo en conta 
que trátase do dominio público, o cal implica a posibilidade de revocación de calquera licenza 
ou autorización que se outorgue por razóns xustificadas de interese pública e considerando que 
non se trata máis que de un acto unilateral de tolerancia por parte da Administración (vid. STS 
06.04.1987) a súa cualificación como concedidas en precario axústase máis ao seu carácter real 
que unha licenza de tipo urbanístico outorgada ao amparo do artigo 102 da LOUGA." 
Apartado 2°: Rexeitase por 11 votos a favor (10 do PP e 1 de AER) e 10 en contra (8 do PSdeG-
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PSOE e 2 do BNG) 
Apartado 3°: Rexeitase por unanimidade s asistentes por non considerar procedente a 
ampliación do horario. 
Apartados 4° e 5°: Rexeitanse por 18 votos a favor (10 do PP e 8 do PSdeG-PSOE) e 3 en contra (2 
do BNG e 1 de AER). 
Na súa consecuencia, rexeitase dita a alegación na súa totalidade. 
2‘ alegación, presentada por VICTOR MANUEL FUENTES VIAÑO no nome da Federación de 
Asociacións de Veciños, Usuarios e Consumidores San Simón, de Redondela 
Rexeitase na súa totalidade por 18 votos a favor (10 do PP e 8 do PSdeG-PSOE) e 3 en contra (2 
do BNG e 1 de AER). Non obstante, a voceira do BNG explica o sentido do seu voto sinalando 
que aínda que lles parece positivo non incluír excepcionalidades tal e como proponse na 
alegación non están de acordo coa proposta de ampliación dos horarios. 
3“ e 4“ alegacións presentadas, respectivamente, por CARLOS MANUEL GROBAS ANTÚNEZ e 
a ASOCIACIÓN DE EMPRESARIOS DE REDONDELA 
Rexéitanse por unanimidade dos asistentes 
Á vista do que antecede, a corporación aproba definitivamente a Ordenanza reguladora das 
instalacións e utilización na vía pública de mesas, cadeiras, parasoles e instalacións 
complementarias coas modificacións formais indicadas polo concelleiro González Barbeiro, 
rexeitándose as alegacións presentadas. 

7. CESIÓN A UNIÓN FENOSA DE INSTALACIÓNS NO CDA DE CHAPELA 
ANTECEDENTES 
Visto o ditame proposta da conúsión informativa de interior en xuntanza extraordinaria 
celebrada o día 2 de abril de 2013:que, transcrita, di: 
"Dada conta da proposta do Presidente da Comisión do tenor literal seguinte: 
Visto o informe emitido polo enxeñeiro técnico do Concello en relación á necesidade de realiza- 
la cesión da instalación de referencia a fin de posibilitar de xeito inmediato o subministro de 
enerxía eléctrica ao CDA de Chapela. 
Considerando que o citado técnico sinala que para que se poida proceder as citadas conexións a 
cía subministradora da zona Unión FENOSA Distribución S.A. esixe que de acordo co 
establecido no Real Decreto 1955/2000, de 1 de decembro polo que se regulan as actividades de 
transporte, distribución, comercialización, subministro é procedementos de autorización de 
instalacións de enerxía eléctrica (Boletín Oficial do Estado de 27 diciembre 2000), se proceda por 
este Concello a cesión das citadas instalacións para a súa posta en servizo. Do mesmo xeito 
indica que en tanto non se faga a citada cesión tampouco poderá UF solicitar a Acta de Posta en 
Marcha perante o órgano competente da administración (Consellería de Economía e Industria) 
segundo o Decreto 223/2008. Polo que se recomenda por quen subscribe que se axilicen os 
trámites para que se poidan realizar as conexión que permitan facilitar o subministro á obra. 
Visto o informe da secretaria do Concello ao respecto no que dáse conta de que o artigo 45.6 do 
Real Decreto 1955/ 2000, de 1 de decembro establece dita cesión como unha obriga legal toda 
vez que sinala que todas as instalacións destinadas a máis dun consumidor terán a 
consideración de rede de distribución, debendo ser cedidas á empresa distribuidora da zona, 
quen responderá da seguridade e calidade da subministración, razón pola que considera 
procedente que por parte do pleno do Concello se adopte o pertinente acordo de cesión a favor 
da citada entidade. 
Teño a ben propor ao pleno do Concello que previo ditame da comisión informativa adopte 
acordo de ceder á compañía distribuidora da zona, Unión Fenosa Distribución SA as seguintes 
instalacións:



a) Canalización realizada baixo zanxa con 4 tubos de 160 mm de diámetro de polipropileno 
color vermello e 1 tubo de 125 mm de diámetro cor verde, cunha lonxitude total aproximada de 
129 m lineais. 
b) Condutor RHZ de 1 x 240 mm2 12/ 20 KV cunha lonxitude aproximada de 460 m. 
c) Caseta con celdas de línea SF6 homologadas pola compañía subministradora, coas 
características que figura no proxecto de execución." 
A Comisión, en votación ordinaria e por maioría dos señores asistentes, coa abstención do Sr. 
González Campo, acorda informar favorablemente a proposta transcrita." 
VOTACIÓN E ACORDO 
A Corporación, en votación ordinaria e por unanimidade dos asistentes acorda aproba-la 
proposta transcrita nos antecedentes 
8. APROBACIÓN INICIAL DA ORDENANZA REGULADORA DA ACTIVIDADE DE 
FURANCHOS 
ANTECEDENTES 
Visto o ditame proposta da comisión de urbanismo e infraestruturas, na súa xuntanza 
extraordinaria do día 2 de abril de 2013, que transcrita, di: 
"Pola presidencia dáse conta da súa proposta de data 01-04-2013 do seguinte tenor: 
A recente publicación no Diario Oficial de Galicia do Decreto 215/2012, do 31 de Outubro, veu a 
establecer un novo marco normativo regulador dos furanchos da comunidade autónoma de 
Galicia, coa finalidade de dotalos dun réxime singular, con características propias, mais aló do 
réxime xeral previsto pola lei para as empresas turísticas, e responder, así, a unha tradición do 
rural galego, que forma parte da súa cultura, de poñer en venda os excedentes do viño da 
colleita propia elaborado na casa para o seu consumo particular. 
Este novo marco normativo comporta a necesidade de que os Concellos teñan que elaborar 
unha ordenanza que expresamente recolla as competencias que o devandito decreto 215/ 2012 
lles outorga no número 2, do artigo 3. 
Xa que logo, elaborouse a correspondente ordenanza reguladora da actividade de furanchos no 
Concello de Redondela. 
En virtude do que antecede e a vista do establecido nos artigos 22.2.d) e 49 da lei 7/ 1985, do 2 de 
abril, reguladora das Bases do Réxime Local, esta Presidencia ten a ben propoñer á comisión 
informativa de urbanismo e infraestruturas que ditamine favorablemente a adopción polo 
Pleno do Concello dos seguintes acordos: 
Primeiro.- Aprobar inicialmente a ordenanza reguladora da actividade de furanchos no 
Concello de Redondela 
Segundo.- Sometela a información pública por prazo de 30 días para presentación de 
reclamacións e suxestións, mediante anuncio no Boletín Oficial da Provincia e no taboleiro de 
anuncios da casa do Concello. De non presentarse ningunha reclamación ou suxestión 
entenderase definitivamente adoptado o acordo ata entón provisional." 
Intervencións 

Votación e ditame: 

A comisión informativa de urbanismo e infraestruturas en votación ordinaria e por maioría dos 
seus membros presentes, sendo 7 votos a favor (4 do PP; 3 do PsdeG-PSOE), 1 abstención (BNG) 
e 1 en contra (AER), estimou oportuno ditaminar favorablemente a precedente proposta. 
INTERVENCIÓNS 
O concelleiro Varela Couñago di que están de acordo.
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. mosa polos seus furanchos e considera que é 

unha actividade que precisa regularse. Dubida de se con esta ordenanza o Concello pretende 
recadar máis cartos. Comparten a ordenanza en xeral aínda que hai cousas que non lles gustan 
xa que lles parecen excesivas cinco tapas a pesar de que asumen que existe un acordo co sector e 
por lSO a apoian. 

O concelleiro Cabaleiro Couñago admite que os furanchos de Redondela son peculiares e 
incluso atraen xente lonxe de perxudicar á hostalería. Agradece á concelleira que lles invitara a 
participar na redacción da ordenanza, que consideran que está ben estruturada. Séntense parte 
dela e van votala a favor. 
A concelleira Alonso Alonso di que a ordenanza non sería así se o espírito da mesma fora 
recadatorio. Sinala que todos os grupos participaron e cecais Redondela é pioneira a' hora de 
aprobar o regulamento. 

A concelleira Pérez Orge di que Concellos do Morrazo xa teñen a ordenanza en aplicación e 
considera que non vai dar tempo para que se aplique nesta tempada. 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos/ as concelleiros/ as, aprobou, nos seus propios termos, a proposta nos antecedentes 
transcrita, facendo constar no artigo 14 que "Este horario poderá ser ampliado media hora máis 
as noites que vaian de xoves a venres, de venres a sábado, de sábado a domingo, así como as 
noites anteriores aos festivos e a do festivo." 
9. APROBACIÓN INICIAL DA MODIFICACIÓN DA ORDENANZA FISCAL DA TAXA POR LICENZA DE APERTURAS 
ANTECEDENTES 
Visto o ditame proposta da comisión informativa de economía, facenda e desenvolvemento local 
, na súa xuntanza do día 1 de abril de 2013, que transcrita, di: 
"Pola Presidencia dáse conta da súa Proposta : 

Asunto: expediente de aprobación de modificación da ordenanza fiscal reguladora da taxa por 
licencia de apertura de establecementos ou realización das actividades administrativas de 
control nos supostos nos que a esixencia de licencia fora substituída pola presentación de 
declaración responsable ou comunicación previa. 
Unha das manifestacións máis democráticas existentes nas leis que nós outorgamos é a de que 
as prestacións patrimoniais que deban ser soportadas polos cidadáns para o financiamento das 
súas Administracións Públicas sexan aceptadas, aprobadas e reguladas por nós mesmos, a 
través dos nosos representantes. 
Á súa vez, as Administracións Públicas teñen como única finalidade a satisfacción do interese 
xeral. O cumprimento desta satisfacción realízase, principalmente, e entre outras medidas, a 
través da prestación de servizos. A partir deste punto, para a prestación de servizos, o Concello 
debe contar con recursos para poder afronta-la prestación destes servizos. 
Neste caso trátase de modificar a Ordenanza fiscal reguladora da taxa por licencia de apertura 
de establecementos ou realización das actividades administrativas de control nos supostos nos 
que a esixencia de licencia fora substituída pola presentación de declaración responsable ou 
comunicación previa, para tratar de recoller a cota tributaria dos furanchos, de acordo coa 
normativa autonómica e a Ordenanza Reguladora que está tramitando o Concello. 
É estas son as motivacións que levan a propor a esta Comisión Informativa de Economia, 
Facenda e Desenvolvemento Local: 
PRIMEIRO.- A aprobación provisional da modificación da ordenanza fiscal reguladora da taxa 
por licencia de apertura de establecementos ou realización das actividades administrativas de 
control nos supostos nos que a esixencia de licencia fora substituída pola presentación de



declaración responsable ou comunicación previa, para tratar de recoller a cota tributaria dos 
furanchos, de acordo coa normativa autonómica e a Ordenanza Reguladora que está tramitando 
o Concello. 

SEGUNDO.- Faculta-lo Alcalde-Presidente ou Concelleiro en quen delegue, para levar a cabo 
tódolos trámites necesarios para a consecución deste fin. 
TERCEIRO.- Autoriza-los Servizos correspondentes, para unha vez, de ser o caso, aprobada 
definitivamente esta modificación proposta, se proceda á apertura do correspondente arquivo 
da ordenanza para as posteriores refundicións por modificacións parciais da mesma. 
(Intervencións.- ................... ..) 

Votacións e ditame.- 

A Comisión Informativa de Economía, Facenda e Desenvolvemento local, en votación ordinaria, 
e con catro votos a favor (4 do PP) , 3 abstencións (3 do PSG-PSOE e un voto en contra (do 
BNG) , estimou oportuno ditaminar favorablemente a proposta." 
VOTACIÓN E ACORDO 
sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos/ as concelleiros/ as, aprobou, nos seus propios termos, o da proposta, nos antecedentes 
transcrita. 

10. CAMBIO DA FINALIDADE DO ANEXO DE INVESTIMENTOS 
Visto o ditame proposta da comisión informativa de economía, facenda e desenvolvemento local 
, na súa xuntanza do día 1 de abril de 2013, que transcrita, di: 
"Pola Presidencia dáse conta da súa Proposta : 

No orzamento do ano 2009 aprobado por esta Concello recollíase no seu anexo de investimentos 
a aplicación orzamentaria 1211A62000 denominada "expropiación de terreos" cun crédito de 
250.000 €. Dito importe financiábase mediante préstamo que foi formalizado ó longo dese ano. 
Dende a modificación da orde ministerial que regula a esüutura orzamentaria, atópase na 
aplicación 9221A62001. 

A aplicación orzamentaria antedita non tivo movemento dende entón, incorporándose nos anos 
sucesivos ata o presente exercicio. A día de hoxe non se ten previsto proceder á ningunha 
expropiación, pero sen embargo ó longo do ano si deberán acometerse obras municipais cuxo 
crédito a día de hoxe antóllase insuficiente. 
É estas son as motivacións que levan a propor a esta Comisión Informativa de Economía, 
Facenda e Desenvolvemento Local: 
PRIMEIRO.- Aprobar o cambio de finalidade da aplicación orzamentaria 9221A62001 polo 
importe de 250.000 € para poder acometer obras munícipais. 
SEGUNDO.— Faculta-lo Alcalde-Presidente ou Concelleiro en quen delegue, para levar a cabo 
tódolos trámites necesarios para a consecución deste fin. 
TERCEIRO.- Autoriza-los Servizos correspondentes, para unha vez, de ser o caso, aprobada 
definitivamente esta proposta, procedan os apuntes contables pertinentes. 
(Intervencións- ................... . .) 

Votacións e ditame.- 

A Comisión Informativa de Economía, Facenda e Desenvolvemento local, en votación ordinaria, 
e con catro votos a favor (4 do PP) , 3 abstencións (3 do PSdeG-PSOE e un voto en contra (do 
BNG) , estimou oportuno ditaminar favorablemente a proposta." 
INTERVENCIÓNS 
O concelleiro Varela Couñago di que lles parece ben aínda que lle gustaría que os investimentos
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a facer con eses cartos foran votados polo pleno u pola xunta de voceiros por maioría. 
A concelleira Pérez Orge di que non están a favor desta modificación porque cando ponse esta 
partida é porque hai en marcha algúns expedientes de expropiación e tampouco saben que 
obras vanse facer con isto polo que non votan a favor. 
O concelleiro Cabaleiro Couñago di que non están de acordo posto que se a partida 
orzamentaria está aprobada para unha finalidade debe manterse. Para votar a favor necesitarían 
saber en que vanse investir eses 250.000 euros. Suxire a gardería de Chapela ou terreo anexo ao 
colexio Cesantes. 

A concelleira Alonso Alonso di que se a partida non se moveu dende o ano 2009 é por algo e 
considera que esa contía tampouco da para moito. Sinala algunhas obras que están pendentes e 
levan esperando dende novembro 2012. Indica que deixar inamovible unha partida dende o 
2009 sen arranxar camiños. Non lle parece de recibo. 
O concelleiro Varela Couñago di que se hai 250.000 euros para expropiacións dende 2.009 os que 
gobemaban entón deberían saber para que eran eses cartos. Están a favor sempre e cando se 
decida por maioría que se vai a facer con eles. 
A concelleira Pérez Orge di que se apróbase este punto o goberno pode utilizar estes cartos no 
que considere pertinente. Refírase a varios expedientes expropiatorios que están en trámite. 
O concelleiro Cabaleiro Couñago di que si tiñan un destino. Xa advertiron nos orzamentos do 
2012 que non levaban nada para arranxo de camiños . Considera que se aproban o punto é como 
darlle carta branca. Están en Contra. 
A concelleira Alonso Alonso di que traen o cambio de partidas porque nos orzamentos do 2012 
aceptaron traer o pleno calquera modificación a proposta de AER. Considera que todos teñen 
responsabilidade de cara aos cidadáns e que o obxectivo do orzamento do 2012 era recuperar as 
magnitudes positivas e partindo de aí agora teñen que acometer os do 2013. Aceptan a proposta 
de AER como emenda. 
VOTACIÓN E ACORDO 
A corporación en votación ordinaria e por maioría de votos, 11 votos a favor (10 do PP e 1 de 
AER) e 10 en contra (8 do PSdeG-PSOE e 2 do BNG) acordou aprobar nos seus propios termos a 
proposta transcrita, comprometéndose expresamente o goberno a que sexa a Xunta de Voceíros 
por maioría, proporcional en función do peso de cada grupo político na corporación, a que 
decida de xeito vinculante o destino destes fondos que importan 250.000 €. 
11. TRANSMISIÓN DE POSTOS DA FEIRA E ADXUDICACIÓN DE POSTOS DO MERCADO 
MUNICIPAL 
ANTECEDENTES 
Vistos os ditames proposta da comisión informativa de interior en xuntanza extraordinaria 
celebrada o día 2 de abril de 2013:que, transcrita, di: 
"Dada conta da Proposta da Concelleira de Feiras e Mercados que di: 
Vista a solicitude presentada por Antonia Elena Toucedo Rodriguez con DNI 76984248 M e 
enderezo en Ernestina Otero, 18, 5°, 36800 Redondela, para a transmisión da titularidade do 
posto número 2 do Mercado de Abastos de Redondela adicado á venda de calzado en favor de 
Margarita Pérez Iglesias con DNI 76987487 R e enderezo no Alto da Torre, A Telleira, 5, 
Cesantes, 36693 Redondela. 
Visto o acordo plenario de data 26 de Abril de 2007 no que se lle adxudica o devandito posto a 
Antonia Elena Toucedo Rodríguez. 
Acreditado no expediente que a cesionaria posúe a documentación legalmente esixible. 
Vistos o informe da Recadación Municipal de data 11 de marzo de 2013 no que se indica que 
Antonia Elena Toucedo Rodríguez e Margarita Pérez Iglesias están ao corrente coa Facenda



Municipal. 

Visto o pagamento da garantía definitiva realizada por Margarita Perez Iglesias en data 22 de 
marzo de 2013. 
Considerando que o artigo 65, da Sección Primeira, Capítulo H do Regulamento dos Mercados 
de Abastos do Concello de Redondela dispón: 
"Os dereitos que outorga a concesión do posto de venda nos mercados municipais de abastos 
son persoais e transferibles por actos entre vivos ou por causa de defunción do titular. 
Tanto as transferencias a terceiros como as sucesións de descendentes ou ascendentes 
entenderanse polo tempo que reste ata a caducidade da concesión outorgada ao primeiro titular 
e para mesmo uso. 
Tanto na transmisión entre vivos, como por causa de defunción, devengaranse a prol do 
Concello os dereitos que estean previstos na vixente Ordenanza fiscal." 
A vista de todo o anterior a Concelleira de Feiras e Mercados 
Propón 
Primeiro.- Autorizar a transmisión da titularidade do posto número 2 do Mercado de Abastos 
de Redondela adicado á venda de calzado en favor de Margarita Pérez Iglesias con DNI 
76987487 R e enderezo no Alto da Torre, A Telleira, 5, Cesantes, 36693 Redondela. 
Segundo.- A concesión do posto é de trinta anos a contar dende o día 26 de Abril de 2007. 
Terceiro.- Dar de baixa a Antonia Elena Toucedo Rodriguez con DNI 76984248 M como 
concesionaria do posto 2 do Mercado de Abastos de Redondela adicado á venda de calzado." 
A Comisión, en votación ordinaria e por unanimidade dos señores asistentes, acorda informar 
favorablemente a proposta transcrita." 

"Examinada a proposta da Concelleira de Feiras e Mercados que transcrita di: 
Visto o artigo 59 do Regulamento dos mercados de abastos do Concello de Redondela que 
establece: 

As vacantes dos postos nos Mercados adxudicaranse por subasta. Anunciarase no BOP e nos 
Taboleiros de Anuncios do Concello e dos Mercados un mínimo de dúas veces ao ano e serán 
obxecto de concesión por un prazo máximo de 30 anos, mentres que o prezo das licenzas será 
dun/ ha. A base da subasta viría dada pola valoración que de cada posto se faga na ordenanza 
fiscal . No caso de empate resolverase por sorteo. 
Visto o sorteo celebrado en data 29 de novembro de 2012 para o resolver o empate producido 
entre Cecilia Pampín Gradín con DNI 36000398 F e Vanesa Táboas Migueles con DNI 77006354 
P para adxudicar o posto número 10 (bancada peixe) do Mercado Municipal de Redondela no 
que resulta adxudicataria Cecilia Pampín Gradín. 
Vista a renuncia ao posto presentada por Cecilia Pampín Gradín en data 28 de xaneiro de 2013. 
Vista a documentación presentada por Vanesa Táboas Migueles de acordo coa Base oitava das 
que rexen a poxa. 
Visto o informe da Recadación municipal de data 01.04.2013 no que consta que a interesada non 
ten ningunha débeda coa facenda municipal, esta Concelleira 
Propón 
Primeiro.- Adxudicar o posto número 10 (bancada) adicado á venda de peixe no Mercado 
Municipal de Redondela a Vanesa Táboas Migueles con DNI 77006354 P polo prezo de 2.000,00 
euros. 

Segundo.- A concesión do posto indicado outórgase por un período de trinta anos, contados a 
partir da notificación do presente acordo e estará suxeita ás normas contidas no Regulamento



/ 
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oncello de Redond 1,4 a. 

A Comisión, en votación ordinaria e por unanimidade dos señores asistentes, acorda informar 
favorablemente a proposta transcrita." 

VOTACIÓN E ACORDO 
Sometidos os asuntos a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos / as 

UMERADO concelleiros/ as, sendo vinte votos a favor (10 do PP, 8 do PsdeG-PSOE e 2 do B.N .G ), e unha 28°“ abstención (1 de A.E.R.), explicando o seu voto por mor de que consideran que debe revisarse o 
regulamento e están a estuda-lo tema, aprobou, nos seus propios termos, a proposta nos 
antecedentes transcrita 

12. ACTIVIDADES DE CONTROL DO PLENO: 
12.1 DAR CONTA DAS RESOLUCIÓNS DA ALCALDÍA 
O Concello Pleno queda informado do contido das Resolucións da Alcaldía dende o día 26 de 
xaneiro ao 3 de abril de 2013.- 
12.2 MOCIÓNS 
12.2.1 MOCIÓN DO BNG PARA MELLORA NA SEGURIDADE VIARIA NA ESTRADA N 555 
E O SEU TRASPASO Á TITULARIDADE AUTONÓMICA. 
ANTECEDENTES 
Vista a moción do grupo municipal do BNG, que transcrita dí: 
"Durante estas semanas, os veciños e veciñas das parroquias de Negros e Cedeira, veñen de 
sufrir numerosos cortes no alumeado público na estrada N-555. Trátase dun exemplo máis das 
carencias deste vial e os ínconvintes que sofren aqueles e aquelas que a diario o están a utilizar. 
As particulares características da N-555 convírtena na estrada de titularidade estatal en 
condicións máis precarias do termo municipal de Redondela. Á súa sinuosidade, ás numerosas 
curvas do seu trazado, algunhas delas cun radio que obriga aos condutores e condutoras a ter 
que deterse ou minorar a marcha de xeito importante, hai que sumarlle os desniveis que 
presenta, nos cruces de estradas secundarias e de acceso ás diferentes parroquias, xunto á 
carencia de beirarrúas e arcéns. 
Mais para o BNG a cuestión que reviste maior gravidade, reside no evidente perigo e risco para 
os peóns que utilizan a diario a estrada. Transitar pola beira desta estrada pon en perigo 
evidente a todos aqueles veciños e veciñas que fan uso para desprazarse entre as parroquias de 
Vilar, Cabeiro, Negros, Cedeira e Vilavella. 
Mesmo a ubicación de paradas de autobús tanto escolar como de transporte público realízase na 
propia calzada o que volve a poñer en risco a seguridade viaria para estas persoas. 
Os inicios das obras da liña de Alta Velocidade, e a construción do túnel Vigo-As Maceiras, 
supuxo u aumento na intensidade do tráfico pesado. Dito aumento no número de vehículos, 
implicou un deterioro na seguridade viaria. Rematadas xa as obras, trátase dunha cuestión de 
xustiza que o Ministerio de Fomento, atenda ás peticións veciñais e do propio Concello de 
Redondela. 

Dende o Bloque Nacionalista Galego, teñen sido diversas as iniciativas levadas no seu momento 
ao Congreso dos Deputados e Deputadas, sen que iso tivera ningún tipo de repercusión na 
mellora da seguridade viaria, e polo tanto da calidade de vida de veciños e veciñas. 
Por todo o exposto, o grupo municipal do BNG propón ao pleno da corporación municipal, a 
adopción dos seguintes ACORDOS 
1. Que o Concello de Redondela se dirixa ao Ministerio de Fomento para que se leven a cabo as 
obras necesarias de mellora viaria da estrada N-555 dotándoa, ao longo do seu trazado, das 
medidas necesarias en canto a sinalización, beirarrúas, canalizacións, cruzamentos, mellora na



visibilidade, pasos de peóns, etc. 
2. Unha vez realizadas ditas obras, que o Ministerio de Fomento transfira a competencia da 
estrada N-555 á administración galega." 
INTERVENCIÓNS 
O concelleiro Varela Couñago di que están a favor 
O concelleiro Orge Míguez di que están de acordo e pide que se teña en conta a situación 
particular na intersección do camiño do Seixo xa que a zona carece de visibilidade e unha 
veciña xa presentou a queixa e aportou algunha solución para soluciona-lo tema da parada dos 
autobuses. 

O concelleiro González Barbeiro di que están de acordo aínda que xa teñen moito traballo feito 
posto que xa o reclamaron a Fomento e o teñen dabondo documentado e viñeron en moitas 
ocasións os responsables do ministerio. Están a mirar as solucións a acadar. Di que para que a 
colla a Xunta, terá que estar en perfectas condicións. Tamén di que o tráfico como consecuencia 
do AVE vai remitir. 
O concelleiro González Campo di que trátase dunha estrada que non cumpriu nunca as 
condicións necesarias de seguridade viaria. Sinala que o traspaso á Xunta suporía unha 
redución das afeccións e unha mellora para os veciños coa redución tamén do tráfico pesado e 
indica que é unha estrada que está militarizada para conectar a base de Figueirido co aeroporto 
de Peinador. Considera importante que se esixa a mellora da seguridade e mesmo o Valedor do 
Pobo considera que toda a estrada é un punto negro. Refírese á lentitude de Fomento para dar 
autorizacións incluso no caso de obras básicas de infraestrutura. Critica un informe que non 
respecta a toponimia galega. 

O concelleiro González Barbeiro di que o importante é que houbera un documento que amosara 
as necesidades do Concello. Sinala que teñen un bo entendemento coa demarcación de 
Pontevedra cecais porque mudaron os responsables. Considera que o tema da transferencia 
vaise alongar. 

O concelleiro González Campo di que non comparte que haxa que levarse ben coa 
administración posto que todas as administracións teñen que traballar respectuosamente a prol 
dos veciños, xa que a estrada xa está amortizada. 
VOTACIÓN E ACORDO 
A Corporación, en votación ordinaria e por unanimidade dos asistentes acorda aproba-la 
moción transcrita nos antecedentes 
12.2.2.MOCIÓN DE AER S/ SERVIZOS PRIVATIZADOS 
ANTECEDENTES 
Vista a moción do grupo municipal AER, que transcrita di: 
"Dende AER detectamos un incumprimento constante dos pregos de condicións por parte 
dalgunhas empresas que levan servizos privatizados deste Concello. 
Consideramos que a comisión de seguimento destes servizos non se reúne o suficiente para 
levar un bo control dos mesmos. Nesta lexislatura polo momento só se reuniu dúas veces (3 se 
contamos a xuntanza de constitución) non acadando ningunha solución a esta situación. 
Dende AER consideremos que os grupos políticos representados nesta corporación son os 
responsables de asegurar que ditas empresas cumpran coas condicións dos seus contractos e 
dean un bo servizo á cidadanía. 
Sabemos que o Concello ten un regulamento que marca a periodicidade das comisións, pero 
coñecendo varios incumprimentos por parte destas empresas, propoñemos ao pleno o seguinte 
ACORDO:
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A comisión de seguim e servizos privatiz os se reunirá mensualmente mentres algunha 
destas empresas concesionarias non cumpra al a das condicións recollidas no contracto." 
IN'I'ERVENCIÓNS 
A concelleira Pérez Orge di que non están de acordo con algunhas afirmacións da exposición de 
motivos posto que considera que o que ten que controlar a estas empresas é o goberno 
municipal tal e como eles fixeron cando gobernaban. Pensa que a oposición pode colaborar ou 
facer denuncias. Non teñen problema en asistir a esa xuntanza e pregunta se o representante de 
AER ten algún para facelo. Pensa que por iso non van a estar mellor controladas as empresas xa 
que o control é o día a día. 
O concelleiro Orge Míguez di que están de acordo coa moción. 
O concelleiro Álvarez Ballesteros di que antes non se facía ningunha destas comisións e 
nembargantes agora están cumprindo o regulamento. Non teñen inconveniente en aprobar a 
moción ainda que está de acordo en que cecais non sexa a solución. Sinala que os propios 
veciños denuncian ás empresas cando o consideran pertinente. Di que hai moitos órganos aos 
que asistir e ningún das persoas do equipo de goberno ten adicacíón exclusiva. Tamén 
problemas cos horarios dos funcionarios xa que caso de traballar fora da xornada hai que 
compensar ou pagar horas extras e iso ten moito custe nun Concello que non conta con moito 
persoal. 

O concelleiro Varela Couñago di que piden as comisións porque o goberno non fai o chollo que 
ten que facer. Refírese a Serviocío, e pregunta se a multaron por cobrar de máis. 
A concelleira Pérez Orge di que eles saben como funcionan os servizos, que lles toca estar na 
oposición e considera que non poden asumir ese grado de responsabilidade que atingue ao 
grupo de goberno. 
O concelleiro Orge Míguez di que é certo que o persoal é insuficiente para o Concello pero o 
goberno tamén decidiu que non necesitaba adicación exclusiva e agora parece que se dan conta 
de que gobernar un Concello como o de Redondela é moi complicado. 
O concelleiro Álvarez Ballesteros di que referiuse a problemática de coordinar os horarios de 
todos os concelleiros dado que ningún ten adicación exclusiva. Di que non lles corresponde aos 
concelleiros sancionar nin levar os expedientes. 
O concelleiro Varela Couñago di que asiste a todas as comisións que pode porque tamén ten 
obrigas no seu chollo e ás veces non se lle avisa coa necesaria antelación.. 
VOTACIÓN E ACORDO 
A Corporación, en votación ordinaria e por unanimidade dos asistentes acorda aproba-la 
moción transcrita nos antecedentes 
12.2.3 MOCIÓN DO PSOE s/ ESTACIÓN DE CHAPELA 
ANTECEDENTES 
Vista a moción do grupo municipal do PsdeG-PSOE, que transcrita dí: 
"Dende o mes de agosto de 2011, o tren deixou de circular dende Rande ata a estación de 
Urzaiz, facendo que veciños e veciñas de Chapela queden sen o servizo de ferrocarril. 
O 24 de setembro de 2011, o Ministerio de Fomento ven de publicar no BOE, a licitación do 
contrato de servizos para a redacción do proxecto de construción dunha estación de viaxeiros 
cun presuposto de 150.250 € e cun prazo de redacción de tres meses. 
Ao día de hoxe, a veciñanza de Chapela, aínda se atopa sen o servizo ferroviario, nun momento 
que máis que nunca, debemos apostar polo transporte público dentro da Área metropolitana de 
Vigo. 

Polo que o Grupo Socialista somete a votación esta MOCIÓN:



Para que este Pleno inste ao Ministerio de Fomento que ao longo deste ano 2013, leve a cabo a 
construción da nova estación de ferrocarril de Chapela." 
INTERVENCIÓNS 
A concelleira Pérez Orge di que están a favor e que foi unha reivindicación dos veciños de 
Chapela para por en marcha un servizo de cercanías. 
O concelleiro Álvarez Ballesteros di que están' a favor cunha enmenda engadindo a solución á 
pasarela entre Cubillón e a Alameda e a humanización desa zona. Queren que se faga un paso 
porque está en moi mal estado. 
O concelleiro Reguera Ocampo di que ese proxecto tería que estar redactado porque apareceu 
no BOE a adxudicación da súa redacción. Non considera aceptable a enmenda. Pregunta se o 
Alcalde coñece o proxecto respostándolle este que si. Pensa que Chapela non pode seguir sen 
transporte ferroviario. 

A concelleira Pérez Or e ide aclaracións sobre o aso solicitado olo Concello na zona eP 
pregunta se é un paso soterrado, dicíndolle o Alcalde que o que piden é unha solución ao paso. 
Considera importante que non se uülice soamente para mercadorías. 
O concelleiro Reguera Ocampo di que non están en contra de que se faga este paso sobre todo se 
xa está feito o proxecto. Pensa que iso pode atrasar a construción do apeadoiro. 
VOTACIÓN E ACORDO 
A Corporación, en votación ordinaria e por unanimidade dos asistentes acorda aproba-la 
moción transcrita nos antecedentes 
12.2.4 MOCIÓN DO BNG PARA A RETIRADA DO ANTEPROXECTO DE LEI DA REFORMA 
LOCAL DO GOBERNO DO PP NO ESTADO 
Vista a moción do grupo municipal do BNG, que tIanscrita di: 
"O anteproxecto de lei de Racionalización e Sustentabilidade na administración local, aprobado 
recentemente polo goberno central, aborda unha fonda regulación do réxime local e pretende 
mudar de xeito substancial o papel dos concellos, cun maior impacto nos de menor tamaño, que 
son ampla maioría en Galiza. 
A devandita proposta legal inspírase -segundo a súa propia exposición de motivos- na 
aplicación do principio de estabilidade orzamentaria, na versión regulada na reforma 
constitucional "expres" pactada polo bipartidismo estatal, que implica un ríxido límite á 
actuación do sector público, ao situar a contención do gasto público por riba da atención ás 
necesidades sociais que deben atender as administracións na súa función de redistribuidoras da 
renda e da riqueza. 
A intención prioritaria desta reforma do réxime local é reducir e adelgazar o ámbito de 
actuación dos concellos, cun recorte severo dos servizos que prestan, aínda que disfrazado do 
eufemismo "evitar duplicidades". Non hai unha verdadeira intención diso, nin de racionalizar, 
pois quen sae reforzada nesta reforma é a institución provincial que é o ente máis prescindíble 
do entramado institucional actual. Porén, introdúcense mecanismos que abocarán ao deterioro, 
e mesmo supresión, de prestacións de servizos públicos básicos polos concellos, afectando 
directamente á veciñanza, sobre todo ás persoas con menos recursos. 
Ademais, esta reforma reforza o centralismo, pois deseña un réxime xurídico e organizativo 
homoxéneo á maioría dos concellos galegos cos do resto do Estado, a pesar das fondas 
diferenzas en canto ao modelo de asentamento e organización territorial. Desde o nacionalismo 
galego sempre se tivo unha visión crítica coa articulación legal e administrativa local, por ser 
allea á realidade de Galiza, tanto nas dinámicas sociais como pola tendencia á uniformación cos 
entes locais do resto do Estado, cando as realidades territoriais son diferentes. Agora péchase 
calquera posibilidade de que Galiza deseñe un mapa local acaído á súa realidade.
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Alén desa limitación acidade de Galiza, até tase contra a autonomía local, ao conter unha 
serie de mecanismos externos para avaliar a capacidade de organizar novos servizos locais ou 
intervir en actividades económicas. En realidade trátase dun control político desde a 
administración central do Estado que busca evitar que se ensaien políticas alternativas desde os 
concellos. É unha limitación antidemocrática para os concellos que teñan vontade de exercer a 
través da iniciativa pública tanto o reforzo de servizos públicos como o estímulo de actividades 
económicas locais. Porén, para nada se fai unha referencia á limitación na privatización de 
servizos, nin sequera se reserva unha esfera mínima que debe estar blindada ao sector público e 
evitar con iso a súa transferencia ao sector privado. 
A reforma consagra a máis absurda duplicidade do actual mapa institucional no Estado español, 
que é a persistencia das deputacións provinciais, que sairán reforzadas á hora de asumir 
servizos municipais, cando o máis lóxico seria afrontar a súa definitiva desaparición. O traslado 
ás deputación de determinados servizos locais é un despropósito, pois non teñan ningunha base 
provincial, sendo totalmente artificial encomendar ás deputacións a súa prestación, e tendo en 
conta ademais que a atribución aso concellos da competencia sobre determinados servizos 
sempre se efectuou en función da operatividade das administracións locais para a prestación e 
cooperación naqueles que teñen unha clara base local. 
En suma, estamos ante unha proposta que afondará na homoxeneidade e na capacidade da 
administración central de intervir na dinámica local, a fin de impor as políticas antisocíaís e de 
relegación do papel do sector público a todos os concellos, como continuidade ás reformas 
regresivas xa aprobadas e ao deterioro democrático. 
Por todo disto, o grupo municipal do BNG solicita do pleno da corporación municipal de 
Redondela a adopción do seguinte ACORDO 
1. Instar ao Goberno do Estado a: 
a) Retirar o Anteproxecto de Lei de Racionalización e Sustentabilidade da Administración Local 
b) Instar a unha reforma constitucional que suprima as deputacións provinciais. 
c) Presentar un plan de financiamento dos concellos que lles permita custear os servizos 
públicos locais. 

d) Instar a unha reforma do réxime local que deixe en mans das Comunidades Autónomas un 
amplo marxe de regulación sobre a organización, as funcións e competencias das entidades 
locais, a fin de adaptar o mapa local á realidade de cada territorio co obxectivo de racionalizar o 
mapa institucional en coherencia cun aproveitamento e administración eficaz dos recursos 
públicos. 

2. Enviar este acordo ao presidente da Xunta de Galiza, presidente do Goberno do Estado, 
grupos parlamentarios no Parlamento Galego e Congreso, Senado, FEGAMP e FEMP. 
INTERVENCIÓNS 
O concelleiro Varela Couñago di que están a favor. 
O concelleiro Reguera di que o PSOE está a favor da moción aínda que na deputación 
presentaron unha moción parecida e o BNG abstívose porque dixo que aínda non era o 
momento. Considera que é unha reforma que dinamita os Concellos e presentarán no Congreso 
unha enmenda á totalidade e incluso de ser preciso un recurso de inconstitucíonalidade. Sinala 
que esta lei atribúe aos Concellos toda a culpa da débeda española e que o Concello de Madrid 
ten case a mesma débeda que todo o resto dos Concellos . Pensa que se trata de privatizar os 
servizos públicos e pode supor unha perda de máis de 200.000 empregos públicos. Pensa que 
non hai un posicionamento claro da Xunta con respecto ao anteproxecto. 
A concelleira Paris Blanco di que si consideran que o anteproxecto pode mellorarse e 
reformarse. Incluso poderían apoiar a moción. Considera que as entidades locais deberían ter 
máis recursos e as súas competencias máis definidas e nesta liña están de acordo coa moción 
agás o punto 1 b) sobre eliminación das deputacións sobre o que se podería falar noutro



momento. 
A concelleira Pérez Orge di que dentro da reforma ten lóxica pedir a eliminación das 
deputacións que levan anos solicitando polo que non acepta a enmenda. 
O concelleiro Reguera Ocampo refírese a postura da FEGAMP contraria ao anteproxecto. 
A concelleira París Blanco di que a reforma resposta a unha situación grave de déficit aínda que 
os Concellos non son responsables únicos do mesmo. Estaban dispostos a apoiala aínda que 
consideran que a deputación pode funcionar para axudar aos Concellos máis pequenos. 
A concelleira Pérez Orge di que manteñen a moción. Consideran que as deputacións non 
cumpren a súa finalidade para axudar aos Concellos pequenos. 
VOTACIÓN E ACORDO 
Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos/ as 
concelleiros/ as, sendo 11 votos a favor (8 do PsdeG-PSOE, 2 do B.N.G e 1 de A.E.R e 10 
abstencións (10 do PP), aprobou, nos seus propios termos, a moción nos antecedentes transcrita 
12.2.5.MOCIÓN DE AER s/ RANDE 
Vista a moción do grupo municipal AER, que transcrita di: 
"A rotección atrimoníal e cultural do contorno da Ponte de Rande está un ouco no ar toda P P P 
ela (por expresalo dalgún xeito). Todo o patrimonio que aparece no contorno é digno de 
protección de xeito xenérico na nosa lexislación de patrimonio cultural, pero carece dunha 
protección singularizada e concreta para cada ben de xeito individual, isto provoca que os 
diferentes elementos que aparecen no contorno estean nun baleiro legal que á hora da verdade 
os deixa vendidos ao mellor postor... Todo este patrimonio histórico e cultural está ameazado 
pola posible ampliación da AP-9 en Rande e Chapela. 
Como sempre, falla a regulación por parte da administración local (Concello de Redondela 
mediante un PXOM ou unha norma urbanística particular para este contorno), que debería 
marcar as pautas sobre cada un dos elementos para protexer e indicar o seu grado de 
protección. 

Paso a enumerar os diferentes restos no contorno acompañados do seu posible nivel de 
protección legal: 

1. "O Castelo de Rande": o único vestixio que resta das defensas terrestres relacionadas co 
coñecido feito histórico que representa a Batalla de Rande. 
Parece que a ampliación da ponte nesta zona pasaría pola construción de novos pilares, 
alterando (no mellor dos casos, ou destruíndo absolutamente no peor) a citada fortaleza. E o 
único elemento patrimonial afectado de xeito directo pola ampliación. 
Semella que para a ampliación da ponte debería trasladarse o monumento ou poñerse en valor o 
ue reste da súa destrución olas obras de am liación. q P 

Se as obras da ponte van afectar á fortaleza deberá ser obxecto dunha escavación máis 
exhaustiva en toda a área que ocupe o xacemento. 
2. "Cargadeiro do Alemán", ou "Cargadeiro Cantilever": Estrutura aérea de formigón sobre a 
que se localiza un ramal ferroviario que permitía que os vagóns cargados de mineral puideran 
achegarse ate a beiramar, e mediante unha estrutura tipo "cantilever" sen piares, o mineral era 
cargado nos barcos. 

Como no caso da fortaleza, como non existe unha declaración individualizada do elemento, 
pode argumentarse que non está protexido pola lei. Pero como está dentro das marxes de 
protección do castelo de Rande a cousa troca xa que forma parte do seu contorno. 
Non está afectada pola obra de forma directa pero polo achegamento corre outros riscos a 
maiores cos propios desterres e a construción da infraestrutura. Poderá pedirse que se faga un
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estudo de impacto en relación a este elemento pla afección visual da nova ampliación da Ponte 
(moi remoto que vaia adiante), pero, o que é máis importante, deberá preservarse durante unha 
posible obra de ampliación a súa integridade, valando o seu contorno e impedindo que sexa 
obxecto de alteracións debidas a desterres nas inmediacións, acopios de entullos ou calquera 
outros materiais, etc... 

3. O xacemento arqueolóxico dos Pecios da Batalla: Non temos que comentar a importancia 
histórica e arqueolóxica deste xacemento, un dos máis grandes de Europa. Estaría composto 
polos restos de embarcación que como resultado da Batalla de Rande foron a pique na Enseada. 
Descoñecemos a situación exacta dos pecios (é un segredo da administración para impedir 
posibles espolios), aínda que polas referencias orais e polos mapas dos buscadores coñecemos a 
existencia dalgún deles nas inmediacións da Ponte. 
Non van estar afectados pola obra de xeito directo (a empresa construtora esquivou esta 
eventualidade de poñer piares no mar ademais pola propia protección da rede natura 2000. . .). 

Como no caso do cargadoiro haberá que protexer aos xacementos subacuáticos ante eventuais 
afeccións por parte das obras (afeccións que polo noso grado de coñecemento do detalle das 
obras descoñecemos). 

4. Contorno de Rande: Ademais destes elementos que de forma directa ou indirecta están 
afectados pola obra existen outros bens patrimoniais que forman parte de Rande e que na nosa 
consideración estaría formando un conxunto que nós consideramos tería a categoría de "Paisaxe 
Cultural", entendendo por esta, as paisaxes novas xurdidas como froito das transformacións 
provocadas pola industrialización. 
Este feito mesturado co da Batalla de Rande e os restos a ela vinculados acrecenta a imaxe de 
Rande coma unha "Paisaxe Cultural", ou "Paisaxe Histórica", ou "Territorio Histórico" como lle 
chama a lei aos "lugares ou paraxes naturais vinculados a acontecementos ou recordos do 
pasado, creacións culturais ou da natureza, e a obras do home que posúan valores históricos ou 
técnicos." 

a) A Fábrica do Alemán: 
b) Os Cargadeiros de Mineral: 
c) A Ponte de Rande: 
d) Dúas pontes do ferrocarril: un deles de máis de 18 metros de van. 
e) O porto e Praia de Rande 
f) Un grupo de bateas inmediato ao estreito. 
E por se isto fose pouco: 
g) Os restos da Fortaleza de Rande 
h) O xacemento arqueolóxico Subacuático da Batalla de Rande: Composto por máis de 25 pecios 
dos que polo menos 6 están próximos a Fábrica do Alemán. 
A maiores de todo isto podería iniciarse a incoación de expediente para a declaración de BIC da 
Fortaleza, segundo a lei: 
Artigo 9. Procedemento de declaración. 
1.- A declaración de ben de interese cultural requirirá a previa incoación e tramitación do 
expediente administrativo pola Conselleria de Cultura. A iniciación do expediente poderase 
realizar de oficio ou ben por instancia de parte por calquera persoa física ou xurídica. 
2.- No caso de iniciarse por instancia de parte, a denegación da incoación será motivada e 
deberáselles notificar ós solicitantes. 
A incoación do expediente de BIC ten unhas consecuencias claras sobre a obra de construción da 
Ponte, porque:



Artigo 35. Incoación e suspensión de licencias. 
1.- A incoación dun expediente de declaración de ben de interese cultural respecto dun inmoble 
determinará a suspensión das correspondentes licencias municipais de parcelacíón, edificación 
ou demolición nas zonas afectadas, así como dos efectos das xa outorgadas. A suspensión 
dependerá da resolución ou caducidade do expediente incoado. 
2.- As obras que, por causa de forza maior, interese xeral ou urxencia, deberen realizarse con 
carácter inaprazable precisarán, en todo caso, autorización dos organismos competentes da 
Consellería de Cultura. 
Por todo o anteriormente exposto e co fin de preservar o noso patrimonio histórico e cultural, 
máis agora ante a posible ampliación da AP-9 en Rande e Chapela, a Agrupación Electores de 
Redondela propón ao Pleno do Concello o seguinte acordo: 
Solicitar a incoación de expediente para a declaración de BIC dos restos da Fortaleza de Rande, 
así como o "Cargadeiro do Alemán", o xacemento arqueolóxico dos Pecios da Batalla e do 
Contorno de Rande. 
VOTACIÓN E ACORDO 
A Corporación, en votación ordinaria e por unanimidade dos asistentes acorda aproba-la 
moción transcrita nos antecedentes 
12.3 SOLICITUDES DE COMPARECENCIAS 
12.3.1. DO ALCALDE EN RELACIÓN AO CAMIÑO DA CORREOLA 
Por AER formúlase a seguinte solicitude de comparecencia . 

"Preocupados pola situación dun grupo de veciños e veciñas de Chapela que non poden acceder 
en condicións dignas ás súas vivendas a través do denominado camiño da Correola, dende AER 
pedimos a comparecencia do alcalde para que nos explique a situación actual deste camiño" 
O concelleiro Varela Couñago refírese a unha pregunta formulada no pleno polo concelleiro 
Pazos Couñago na anterior lexislatura na que se aludía á necesidade imperiosa de resolver ese 
problema. 

O Alcalde di que non é un problema sinxelo posto que hai unha problemática co acceso e se está 
tratando de dar unha solución polos técnicos. Sinala que a solución técnica non é fácil. 
12.3.2. DO ALCALDE EN RELACIÓN AO xuízo CONTRA JORGE CUEVAS (CEMENTEIRA 
DE VILAR) 
Por AER formúlase a seguinte solicitude de comparecencia . 

"O 23 de xaneiro suspendeuse o xuízo por desobediencia contra o empresario Jorge Cuevas, 
dono da cementeíra situada na parroquia de Vilar. Lembremos que neste xuízo o Concello é 
parte demandante, xa que dito empresario rompeu en numerosas ocasións os precintos postos 
polo Concello, seguindo así coa súa actividade ilegal. 
É a segunda vez que se apraza o xuízo, posto que o primeiro ía ser o 10 de outubro de 2012, data 
na que un dos representantes se atopaba en Brasil e ademais coincidía con outro xuízo do 
empresario por fraude fiscal. Visto que esta vez o xuízo se apraza porque un dos representantes 
(imaxinamos que o mesmo) se atopa en Brasil, dende AER facemos nosas inquedanzas dos 
veciños afectados por esta cementeíra e solicitamos a comparecencia do alcalde para que nos 
responda ás seguintes preguntas: 
Sabe quen é esta persoa que está no Brasil e a pesares de estar citada con tempo suficiente non 
pode acudir ao xuízo? Resulta relevante a súa participación no pleito? Non pode declarar por 
videoconferencia? 

Ao non ser parte do proceso, senón que ocupa a posición de testemuña, descoñecemos os 
motivos alegados pola planta de formigón para solicitar este aprazamento. Sabe o alcalde cales
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Ante a solicitude do aprazamento por parte da cementeira preguntamos: Fixo o Concello 
algunha alegación? Están de acordo? Opóñense e querían que o xuízo se celebrase? Estase 
facendo por parte do Concello de Redondela todo o posible para que este xuízo se celebre e 
depurar responsabilidades? 

O Alcalde di que o Concello non é parte demandante senón que se puxeron os feitos en 
coñecemento do xulgado, que actúa de oficio. Non poden facer nada. Terá que preguntar 
directamente no Xulgado. 

12.3.3 DA CONCELLEIRA DE SERVIZOS SOCIAIS SOBRE A ESCOLA INFANTIL EN CHAPELA 
Polo PS de G-PSOE AER formúlase a seguinte solicitude de comparecencia: 
"Nos medios de comunicación do día 16 de outubro de 2012, o goberno do Partido Popular do 
Concello de Redondela, anunciou a construción dunha escola infantil de 61 prazas na parroquia 
de Chapela. 
No consello parroquial de Chapela celebrado o día 11 de febreiro, a concelleira de educación, 
Dna. Teresa París Blanco, anunciou para a nosa sorpresa, que non se ía a levar a cabo dita obra. 
Polo que solicitamos: 
a comparecencia da concelleira de educación para nos explique cales foron as causas que 
motivaron o anuncio de supresión da escola infantil de Chapela." 
A concelleira Paris Blanco di que están tratando de que as prazas queden aquí e que se estaba a 
discutir as alternativas para ubicala. 
O concelleiro Reguera Ocampo di que cree que dixo que as condicións do convenio son leoninas 
e que non se ía facer pero sen consultar a ninguén. Lle parece que hai escurantismo. Di que o 
lugar proposto non lles parece adecuado e nin sequera contaron coa comunidade educativa do 
colexio de Angorén, Di que primeiro hai que traelo ao pleno. 
A concelleira Paris Blanco di que non renuncian a gardería aínda que tratan de que as 
condicións sexan as mellores. Sinala que en Chapela non hai terreos nin locais e o baixo de 
Angorén está sen uso e lóbrego dende hai anos. Habería que facer unha obra en condicións para 
que a Consellería dera a aprobación. Seguen a ver o convenio e a buscar ubicacións. 
12.4 ROGOS E PREGUNTAS 
12.4.1 SOBRE ACCESIBILIDADE DO APARCAMENTO DA XUNQUEIRA 
Vista a pregunta formulada por grupo municipal AER seguinte: 
"Tendo en conta que o aparcamento da Xunqueira é de carácter público e que non cumpre coa 
lei 8/ 1997 de accesibilidade e supresión de barreiras de Galiza nin co decreto 35/ 2000 polo que 
se aproba o regulamento de desenrolo e execución de dita lei, preguntamos: 
Sr. alcalde, pensa vostede tomar algunha iniciativa para facer que os responsables de dita 
instalación a adecúen ás normativas vixentes e ten pensado o Concello elaborar un Plan de 
Adaptación e Supresión de Barreiras, como pide a lei de accesibilidade, no que se inclúa o citado 
aparcamento co fin de solicitar as subvencións pertinentes ao "Fondo para a Supresión de 
Barreiras" de acordo co artigo 61 do regulamento?." 
O concelleiro Álvarez Ballesteros di que se van estudar iniciativas neste sentido. Levarase á 
comisión de servizos privatizados. 
12.4.2 SOBRE NOMEAMENTO DOS REPRESENTANTES VECIÑAIS NO CONSELLO 
PARROQUIAL DE CHAPELA



Vista a pregimta formulada por grupo municipal AER seguinte: 
"Tendo en conta que o regulamento dos Consellos Parroquiais di o seguinte: 
Artigo 9. Os/ as representantes no Pleno das entidades actuantes nas parroquias serán 
designados/ as polas asociacións do seu sector de actuación mediante acreditación escrita e 
poderán ser substituídos/ as cando o colectivo ou sector que os/ as designou así o considere. 
Tendo en conta que nas funcións do presidente non se contempla nomealos po el mesmo, 
preguntamos: 

Que vai facer o presidente do Consello Parroquial de Chapela para poñer solución á 
irregularidade que cometeu ao nomear el mesmo aso representantes veciñais?? 
O concelleiro Álvarez Ballesteros di que nun consello parroquial anterior se aprobou por 
unanimidade como se ían nomear . 

12.4.3. SOBRE XUNTANZA ENTRE VECIÑOS, FENOSA E O CONCELLO EN RELACIÓN AO TRANSFORMADOR DA PORTELA 
Vista a pregunta formulada por grupo municipal AER seguinte: 
"Tendo coñecemento de que o equipo de goberno está realizando xestións para o cambio de 
ubicación do transformador da Portela sen ter en conta o acordo plenario, aprobado por 
unanimidade, do pleno ordinario de decembro que di así: 
Que por parte do Sr. Alcalde se convoque, nos próximos días, unha xuntanza na que participen 
unha representación dos/ as Veciños/ as, representantes de Unión Fenosa e dos grupos políticos 
presentes na corporación para buscar alternativas a esta problemática. 
Preguntámoslle ao Sr. Alcalde cando pensa facer efectivo este acordo e convocar dita 
xuntanza?." 

O Alcalde sinala que xa se fixo unha xuntanza e Unión Fenosa dixo que non ía participar noutra. 

Dado o avanzado da hora, e ao abeiro do artigo 87 do Real Decreto 2568/1986 de 28 de 
novembro polo que se aprobou o Regulamento de Organización, Funcionamento e Réxime 
Xurídico das Corporacións Locais, a Presidencia levanta a sesión, sendo as once horas e 
cincuenta e nove minutos da data indica no ncabezamento, de todo o que, se estende a 
presente acta, da que, como Secretaria, do fe.- 

N° 8 /2013 

SESION EXTRAORDINARIA URXENTE CELEBRADA POLO PLENO DO CONCELLO O DÍA 
19 DE ABRIL DE 2013 
ORDE DO DIA 
1. RATIFICACIÓN DO CARÁCTER DA URXENCIA DA PRESENTE CONVOCATORIA 
DEBIDO Á NECESIDADE POR RAZÓNS DE FUNCIONAMENTO E ORGANIZACIÓN DE 
RADIO REDONDELA. 
2. APROBACIÓN, SE PROCEDE, DA ACTA DA ÚLTIMA SESIÓN 
3. PROPOSTA DE NOMEAMENTO DE OMAR CARIDE IGLESIAS MEMBRO DO CONSELLO 
DE ADMINISTRACIÓN DE RADIO REDONDELA, S.L. 
Na Casa do Concello, sendo as catorce horas e quince minutos do día dezanove de abril de dous 
mil trece, baixo a Presidencia do alcalde Javier Bas Corugeira e a asistencia dos/ as 
concelleiros/ as: Miguel Angel Alvarez Ballesteros, Maria Teresa París BlancoJulio Carlos 
Alonso Monteagudo, Jesus Crespo López, Maria José Barciela Barros, Ermínda Quelle


